
06/06/2021  תאריך:

 שעה:  12:08

מזכירות החברה 

שמואל ליטוב, יו"ר הוועדה

1 עמוד

פרוטוקול

ZOOM, ישיבה באמצעות   21/2ישיבת ועדת חינוך מס' 

11/02/2021חמישי, כ"ט שבט תשפ"א,  יום

חברים: 
יו"ר הוועדה   -שמואל ליטוב  -סגן יו"ר דירקטוריון 

יו"ר הוועדה  –ל אלון ט -סגן יו"ר דירקטוריון 

; אלישבע אנסבכר; רונית בוייטנר; מאוריסיו בלטר; מוטי יוגב; ישראל מלאכי; דוידי בן ציון; דניאל אבידור
ניסן  צ'ליק 

חסרים: 
ברברה גולדשטיין; רון כץ; דוד פרץ 

משתתפים: 

שר שלום גרבי; גלי  סיטון; עו"ד קונוביץ  קובי 

סדר יום: 

04/02/2021מיום   21/1אישור פרוטוקול מס  1.

המשך דיון תב"ר   2.

תמצית דיון והחלטות: 

04/02/2021מיום  21/1אישור פרוטוקול מס  1.

המשך דיון תב"ר  2.

עיקרי הדיון: 

 4יו"ר הוועדה שמואל ליטוב הסביר כי הוועדה מתכנסת לאשר את פיצול סעיף היתרה בתב"ר, בסך 
מיליון ₪ )כפי שאושר בישיבת הוועדה לפני שבוע(. בעקבות סיכום עם יו"ר הדירקטוריון דובדבני, נקבע  

בע ואושר  כי מחצית הסכום תוקצה לבינוי והתאמת אתר הסטף לצרכי המחלקה לנוער בסיכוי, כפי שנק 
ע"י הוועדה בשבוע שעבר, אך חציו השני של הסכום יוקצה לפרויקט "פיתוח שליחות ציונית בתפוצות"  

  2שזה נושא שחשוב ליו"ר דובדבני לקדם בחטיבת החינוך. יובהר כי הכוונה היא לאשר את הסכום של 
שרק לאחר שוועדת   מיליון ₪ לקידום שליחות בתפוצות רק כמסגרת, ללא ירידה לפרטים בשלב זה. כך

החינוך תדון בתכנית פרטנית, יאושר התקציב בתכנית זו בהתאם לפרטים שייקבעו. דיון: חבר הוועדה  
דני אבידור ביקש לקיים דיון בעניין מהות התפקיד והתועלת שפעילות השליחים של החטיבה לחינוך  

כן, ביקש שנאשר את  בחו"ל, מאחר ומתברר שהפעילות אינה מתמצה בגיוס תרומות בחו"ל. כמו 
הכספים רק לאחר שתהיה תכנית מפורטת. שמואל ליטוב הבהיר כי כך עובד תקציב התב"ר, מחוץ  

לתקציב השוטף. אם לא נקבל החלטה כעת אז התוצאה תהיה שהכסף הזה לא ישויך לחטיבת החינוך.  
גיוס תרומות, אלא  שר שלום ג'רבי, מנהל חטיבת חינוך, הסביר ששליחי חטיבת החינוך אינם עוסקים ב

בחיזוק הקשר וטיפוח ערכים של ציונות בקהילות השונות. ניסן צ'ליק אמר כי יש לדון בעניין התועלת  
שיש לקק"ל מפעילות השליחים בחו"ל. חבר הוועדה מאוריציו בלטר קבל על כך שלא התקבלה הודעה  

ך שחשוב מאד לוודא שפעילות  מוקדמת בעניין נושא הדיון וכן סדר יום מפורט; עוד ביקש להעיר על כ
השליחים בחו"ל היא בעלת גוון פלורליסטי ומתבצעת בקרב מגוון הקהילות והזרמים בחו"ל. במענה  
להערות ביקש שר שלום ג'רבי להבהיר כי פעילות השליחים בחו"ל פונה אל כלל המגזרים והקהילות  

אזור פעילותם. שמואל ליטוב סיכם היהודיות והם משתפים פעולה עם ארגוני הגג וכל גורם רלוונטי ב 
את הישיבה בכך שלמרות החשיבות בניהול דיון עקרוני בנושאים השונים, הרי שכרגע דיון כזה אינו  

מיליון    4הנושא העומד על הפרק. כעת עומדת בפני חברי הוועדה רק אפשרות אחת: לאשר את הקצאת 
ה הכללית ויוקצה ליעדים אחרים של  ₪ לשני היעדים שהוזכרו, או שסכום זה בתב"ר יחזור לקופ

קק"ל. לכן מוצע להצביע ולאשר את הסיכום הזה כעת, על מנת שהנושא יועבר כהמלצה סופית לקראת  
ישיבת ההנהלה ביום ראשון בה יאושרו כלל התב"רים של החטיבות.  
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 21060201/4החלטה מס' 
 

    

ארה"ב, לקדם    JNF-ועדת החינוך מקבלת בברכה את התכנית שמקדם אלון טל, בשיתוף החברים מ
מיליון ₪,   4מימון למיזמי בינוי של חטיבת החינוך. ועדת החינוך ממליצה על עדכון סעיף התב"ר של 

מיליון ₪ יוקצו לטובת הפרויקט של טיפול בנוער בסיכוי ולהתאמת אתר קק"ל בסטף    2כדלהלן: 
מיליון ₪ נוספים יוקצו למסגרת התכנית לפיתוח שליחויות חדשות בחו"ל. בעניין זה   2ימוש זה; לש

מובהר ומודגש כי טרם השימוש בכספים לקידום שליחויות בחו"ל יובא העניין לאישור ועדת החינוך  
 לשם גיבוש ואישור תכניות אופרטיביות בהקשר זה. 
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